

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 05-04-2021 08:27:56 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 2021-04-05 08:27:56 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN PHOSPHATE MINES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:30 on 28-04-2021 at Lumi AGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة مناجم الفوسفات الاردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2021-04-28 الساعة 11:30 في Lumi AGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>The Board of Directors utilizes all authorities and powers necessary to manage the company's affair and conduct them in accordance with the provisions of the law and the public body, the Board of Directors has the right to provide financial services on the condition that the public body of the shareholders of the Jordanian Phosphate Mines Company agrees on them and with the percentage that they specify.</p>	<p>يمارس مجلس الإدارة جميع السلطات والصلاحيات اللازمة لإدارة شؤون الشركة وتسيير أمورها بمقتضى أحكام القانون وأحكام هذا النظام ويتقيد المجلس بقرارات وتوجيهات الهيئة العامة وللمجلس حق إعطاء الكفالات ورهن عقارات الشركة والإستدانة بما لا يتجاوز أربعة أمثال رأسمال الشركة لتغطية نشاطات الشركة، وأية ضمانات أو كفالات بنكية لأي جهة أخرى تزيد من كفالات والتزامات شركة الفوسفات لا تتم إلا بموافقة الهيئة العامة لمساهمي شركة مناجم الفوسفات الاردنية المساهمة العامة المحدودة وبالنسبة التي تحددها</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>The Approval of the Board of the Director's decision on the sale of the entire shares of the Minimal Phosphate Mines Public Shareholding Company Limited in the Japanese-Jordanian Fertilizer Company (NJFC) at the best prices must be done after conducting the required economic feasibility studies.</p>	<p>المصادقة على قرار مجلس الإدارة بالموافقة على بيع كامل حصص شركة مناجم الفوسفات الأردنية المساهمة العامة المحدودة في شركة الأسمدة اليابانية الأردنية (NJFC) وبأفضل الأسعار وبعد إجراء دراسات الجدوى الإقتصادية المطلوبة</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: FIRAS ABUAZZA Position: SHARE HOLDER SUPERVISER</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: FIRAS ABUAZZA المنصب: مشرف وحدة المساهمين</p>